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§ 230 E-petition Fler skateytor till Gävle 
Dnr 22SBN142 

Beslut  
Samhällsbyggnadsnämnden anser att e- petitionen är besvarad. 

Ärendebeskrivning 
E-petitionen ”Fler skateytor till Gävle” daterat den 19 april 2022 har kommit in till 
Gävle kommun. Förslagsställaren önskar fler och mer lättåkta skateytor inom 
Gävle kommun. Ett konkret förslag är att komplettera skateparken på Tonys Plaza 
med en nybörjarramp vid sidan av befintlig anläggning. Förslagsställaren menar att 
en nybörjarramp kan inkludera och inspirera nya åkare, speciellt tjejer. Att kunna 
skejta inomhus året runt är även ett önskemål. 

I dagsläget finns ett fåtal anlagda platser för skate i Gävle. Tonys Plaza vid 
Jungfruparken är den enda anläggningen som kommunen anlagt och sköter. Olika 
aktivitetsplatser vänder sig till olika målgrupper men genom medveten utformning 
kan de tilltala en bredare målgrupp. Att utforma en skatepark med olika 
svårighetsgrader gör den mer inkluderande och inspirerande för fler. 

Inom pågående arbete med lek och aktivitetsplatsstrategin har såväl behov av fler 
som utveckling av befintliga aktivitetsplatser identifierats. Förslagen i Lek- och 
aktivitetsplastsstrategin baseras på forskning, som bland annat visar på betydelsen 
av närhet och variation för användning, samt Gävlebornas önskemål. 
Sammanfattningsvis önskar Gävleborna lek- och aktivitetsplatser med högre 
kvalitet och större åldersvariation i alla åldersgrupper och förutom fler och bättre 
lekplatser är bland annat discgolf och skatepark samt möjlighet att skejta på 
vintern återkommande önskemål. Önskemål som berör inomhusaktiviteter 
hanteras av Kultur och fritidsnämnden. 

I och med bristen på aktivitetsplatser och specifikt skateparker anser Livsmiljö 
Gävle att det finns ett behov av en mer inkluderande skatepark. I dagsläget finns 
inget pågående projekt med ny skatepark inom Livsmiljö Gävle. Var när och hur 
nya aktivitetsplatser ska byggas prioriteras inom Samhällsbyggnadsnämndens 
investeringsportfölj.  

  

Beslutsunderlag 

• Tjänsteskrivelse - E-petition Fler skateytor till Gävle, dnr 22SBN142-7 

• Synpunkt, dnr 22SBN142-6 

• Delegationsbeslut, dnr 22SBN142-5 

• E-petition, dnr 22SBN142-2 

• Kartbilaga, dnr 22SBN142-3 

• Missiv, dnr 22SBN142-1 
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• Borttagen på grund av personuppgifter., dnr 22SBN142-4 
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Tjänsteskrivelse - E-petition Fler skateytor till Gävle 
(22SBN142) 

Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadsnämnden anser att E petitionen är besvarad. 

Ärendet i korthet 
E-petitionen ”Fler skateytor till Gävle” daterat den 19 april 2022 har kommit in 
till Gävle kommun. Förslagsställaren önskar fler och mer lättåkta skateytor inom 
Gävle kommun. Ett konkret förslag är att komplettera skateparken på Tonys 
Plaza med en nybörjarramp vid sidan av befintlig anläggning. Förslagsställaren 
menar att en nybörjarramp kan inkludera och inspirera nya åkare, speciellt tjejer. 
Att kunna skejta inomhus året runt är även ett önskemål. 

I dagsläget finns ett fåtal anlagda platser för skate i Gävle. Tonys Plaza vid 
Jungfruparken är den enda anläggningen som kommunen anlagt och sköter. 
Olika aktivitetsplatser vänder sig till olika målgrupper men genom medveten 
utformning kan de tilltala en bredare målgrupp. Att utforma en skatepark med 
olika svårighetsgrader gör den mer inkluderande och inspirerande för fler. 

Inom pågående arbete med lek och aktivitetsplatsstrategin har såväl behov av fler 
som utveckling av befintliga aktivitetsplatser identifierats. Förslagen i Lek- och 
aktivitetsplastsstrategin baseras på forskning, som bland annat visar på 
betydelsen av närhet och variation för användning, samt Gävlebornas önskemål. 
Sammanfattningsvis önskar Gävleborna lek- och aktivitetsplatser med högre 
kvalitet och större åldersvariation i alla åldersgrupper och förutom fler och bättre 
lekplatser är bland annat discgolf och skatepark samt möjlighet att skejta på 
vintern återkommande önskemål. Önskemål som berör inomhusaktiviteter 
hanteras av Kultur och fritidsnämnden. 

I och med bristen på aktivitetsplatser och specifikt skateparker anser Livsmiljö 
Gävle att det finns ett behov av en mer inkluderande skatepark. I dagsläget finns 
inget pågående projekt med ny skatepark inom Livsmiljö Gävle. Var när och hur 
nya aktivitetsplatser ska byggas prioriteras inom Samhällsbyggnadsnämndens 
investeringsportfölj.  

 

 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, daterad 2023-09-04 
Missiv, daterad, 2022-04-22 
Delegationsbeslut, daterad 2022-04-22 
E petition, daterad 2022-04-19 
Kartbilaga, daterad 2022-04-19 
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Beslutet ska skickas till 
Förslagsställaren 

Kommunstyrelsen med hänvisning till 22KS185. 

 

 

 

Matilda Bengtsson  

Landskapsarkitekt 
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